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Zápis v pořadí z 10. zasedání zastupitelstvo a obce Ráječko, které se konalo  dne 26.9.2024 

v 18.00 hodin ve staré škole v Ráječku  

 

Zápis ze zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE RÁJEČKO  

 
Pořadové číslo ZO 

Ráječko: 
10. Datum konání: 26.9.2024 

 

Zápis provedl(a): Lucie 

Menšíková   

Začátek jednání: 18:00 hodin 

Místo konání: Stará škola  Konec jednání:  18.30   hodin  

Přítomni: Miroslav Havlíček, Pavel Henek, Nataša Hudcová, Pavel  Kouřil, 

Tomáš Matyšek, Jaroslav Martének, Zdeněk Menšík, Marcel 

Mokrý, Zdeněk  Nečas, Hana Průchová, Vít Rajtšlégr, Kateřina 

Sehnalová, Jiří Škaroupka,  

Omluveni:  Michal Wutka, Jan Sehnal   

Nepřítomni: -- 

Ověřovatelé: Zdeněk Nečas,  Miroslav Havlíček  

 

 

 

Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu.  
Pan starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona               

č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla 

na úřední desce Obecního úřadu Ráječko zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dní a 

byla hlášena obecním rozhlasem.  

 

Starosta dále z prezenční listiny přítomných zastupitelů konstatoval, že je přítomno 13 členů 

zastupitelstva obce Ráječko, tudíž je  zastupitelstvo  usnášení schopné.  

 

Zapisovatelkou je určena paní Lucie Menšíková. 

 

Starosta konstatuje, že zápis minulého  zasedání zastupitelstva obce byl řádně sepsán a je se 

všemi přílohami uložen na obecním úřadě k nahlédnutí.  Zápis v anonymizované formě je 

zveřejněn na webových stránkách obce Ráječko. Kontrolu zápisu z minulého zasedání provedli 

ověřovatelé  pan Škaroupka a pan Kouřil bez připomínek, zápis ověřili a stvrdili svým 

podpisem.  

 

Předsedající navrhl určit ověřovatele zápisu pana Zdeňka Nečase a pana Miroslava Havlíčka. 

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo jiný návrh na ověřovatele zápisu. Nestalo se tak a  

došlo k hlasování o ověřovatelích dnešního zápisu.  

viz usnesení č. 1/10 - Výsledek hlasování:       Pro:13  Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Program:  

 

Všichni zastupitelé obdrželi návrh programu dnešního zasedání ve znění: 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce 

3. Pošta, různé, interpelace 

4. Usnesení 

5. Závěr  

 

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký pozměňovací návrh či nějakou 

připomínku k návrhu programu.  

 

Viz usnesení č. 2/10 - Výsledek hlasování:    Pro:13   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

 

2. Zprávy ze schůzí  rady obce a výborů zastupitelstva obce  

Všichni zastupitelé obdrželi zprávu z usnesení schůzí rady  obce, které se konaly  od minulého   

zasedání zastupitelstva. Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda má někdo nějakou 

připomínku ke zprávě ze schůzí rady obce.  

 

Pan starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký dotaz k zaslané zprávě ze schůzí rad.  

 

Pan Nečas vznáší dotaz k rozpočtovému opatření č.7/2024 a to  konkrétně  k  §  3745- nákup 

čtyřkolky. Odpovídá pan starosta, že byla pořízena nová obecní technika – čtyřkolka 

 

Zastupitelstvo obce bere zprávy ze schůzí rad  na vědomí. 

viz usnesení č. 3/10 – výsledek hlasování:          Pro: 13  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

 

3. Pošta, různé, interpelace  

 

Starosta navrhuje již na tomto zasedání složení inventarizační komise, aby mohla komise 

zahájit přípravné práce na inventarizaci majetku obce k 31.12.2024 a sice:  

Předseda: Kateřina Sehnalová  

Členové:  Lucie Menšíková,  Roman  Hanák, Jiří Neoral, Ivana Zapletalová, Michal Wutka, 

Pavel Kouřil. 

Viz usnesení č. 4/10 - Výsledek hlasování:    Pro:13   Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

Starosta oznamuje termín prosincového zasedání zastupitelstva obce a sice v úterý 10.12.2024 

v 18.00 nebo 18.30.  

 

Starosta  informuje, že na příštím prosincovém zasedání zastupitelstva obce bude předložena 

k projednání vyhláška o místním poplatku za „odpad“. Starosta konstatuje, že poplatek nebyl 

zvyšován již několik roků a proto bude návrh nové vyhlášky obsahovat zvýšení poplatku na 

700,- Kč/ osoba/ rok. Ostatní ustanovení včetně dosavadního osvobození zůstanou stejná.  

Byla otevřena k tomuto návrhu rozprava:  

 

Marcel Mokrý vznáší dotaz, zda četnost svozu odpadu by zůstala  stejná  1x za 14 dnů. 
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Starosta odpovídá- zkusili jsme termín svozu jednou za měsíc. Mělo to několik negativ. 

Svozová společnost  musela jezdit  při jednom svozu 2x a padá tím pádem  finanční  úspora.  

 

P. Henek vznáší dotaz, zda Obec Spešov hradí náklady za odpad od jejich občanů?   

 

Odpovídá pan starosta, že ano. Obec Spešov hradí za odpad, který  odevzdávají na sběrném 

dvoře občané Spešova Kapacita na sběrném dvoře  však začíná být naplněná.   

 

Starosta  dále v bodě různé informuje o podání žádosti o dotaci do Národní sportovní agentury.  

Zatím nemáme vyjádření ani na první žádost, která se podávala v dubnu 2024. 

 

Starosta vyzval přítomné zastupitele, zda mají nějaký příspěvek do bodu různé, nestalo se tak 

a  zasedání bylo v 18.30 ukončeno.  
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4. Usnesení z 10.  zasedání zastupitelstva obce Ráječko  

 

Usnesení zastupitelstva obce č. 1/10 

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele dnešního zápisu pana Zdeňka Nečase a Miroslava 

Havlíčka.  

 

Usnesení zastupitelstva obce č. 2/10 

Zastupitelstvo schvaluje program dnešního zasedání:  

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Zprávy z jednání rady obce a výborů zastupitelstva obce 

3. Pošta, různé, interpelace 

4. Usnesení 

5. Závěr  

 

Usnesení zastupitelstva obce č. 3/10 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy z usnesení Rady obce Ráječko. 

 

Usnesení zastupitelstva obce č. 4/10 

Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizační komisi k provedení inventarizaci majetku obce 

k 31.12.2024: předseda: Kateřina Sehnalová, členové:  Lucie Menšíková,  Roman  Hanák, Jiří 

Neoral, Ivana Zapletalová, Michal Wutka, Pavel Kouřil.  

 

 

 

Přílohy zápisu:  

 

1) Presenční listina členů zastupitelstva  

2) Presenční listina občanů   

3) Zveřejněná informace o konání zasedání  

4) Listina prokazující průběh hlasování – jmenovitě  

 

Zápis byl vyhotoven dne    

 

Zapisovatelka: Lucie Menšíková:   …………………………………. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Zdeněk Nečas: ……………………………   dne ………………………….. 

 

Miroslav Havlíček : ………………………… dne …………………………… 

 

 

 

……………………… dne: ……………     ………………………….. dne: ……………. 

Kateřina Sehnalová         Vít Rajtšlégr  

místostarostka obce Ráječko        starosta obce Ráječko  

 

 


